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PROTOKOŁ nr XV/2011 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu 22 grudnia 2011r. 

 

     Ad pkt 1. Pan Przewodniczący otworzył piętnaste   w bieżącej kadencji obrady    

     sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 13 radnych. 

 

Ad pkt 2. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na posiedzeniu Komisji wypracowany 

został wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 

lokalizacji targowiska gminnego w Stąporkowie oraz regulaminu targowiska. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie uwzględnili wniosek. Tym samym 

projekt uchwały został wykreślony z porządku obrad. 

Pan Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad dwóch 

projektów uchwał, tj. 

- Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie wierzytelności 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w  Stąporkowie wobec Klubu 

Krzewienia Abstynencji i Trzeźwości „Nowe Życie” 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie wierzytelności Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie wobec Miejskiego Klubu 

Sportowego. 

 

Projekty tych uchwał proponuje przenieść na następną sesję wówczas gdy 

Stowarzyszenie „Nowe Życie” i MKS zobowiążą się do odpracowania zaległości. 

 

Pan Dyrektor ZGKiM poprosił o pozostawienie tych projektów z uwagi na to, że 

wyczerpał już wszystkie formy ściągnięcia należności. Pozostało mu tylko 

wystosowanie sprawy do sądu. 
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Radni w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” podjęli decyzję o wykreśleniu z porządku obrad tych 

projektów uchwał. 

 

  Innych propozycji do porządku radni nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych za 2011r.  

8. Podjęcie uchwał w sprawie:    . 

a) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2012r. 

b) określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2012r. 

c) udzielenia Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu 

dotacji na prace budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

znajdującego się na terenie Gminy Stąporków. 

d) udzielenia Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny w 

Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, znajdującego się na terenie Gminy Stąporków 

e) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012- 2018. 

- odczytanie opinii RIO o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2012- 2018 

f) uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2012r. 

      - odczytanie opinii RIO o projekcie budżetu Gminy Stąporków na 2012 r. 

      - odczytanie opinii Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
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      - dyskusja nad projektem 

      - odczytanie projektu uchwały i głosowanie  

g) zmiany uchwały Nr XXVII/157/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 

listopada 2008r. w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

określenia inkasentów i stawek za inkaso podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego. 

h) określenia wzorów formularzy i deklaracji podatkowych. 

i) uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Stąporków. 

j) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości położonej w 

Stąporkowie. 

k) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

ł)    sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

l) wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia lokalu użytkowego położonego 

w Czarnej. 

m) zaopiniowania zmiany planu ochrony dla rezerwatu przyrody „Gagaty 

Sołtykowskie”. 

n) zmiany statutu Gminy Stąporków. 

o)   uchylenia Uchwały Nr VIII/65/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 

kwietnia 2011r.    w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy  użyczenia 

nieruchomości położonej w Czarnej. 

p)   zmiany Uchwały XVII/101/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 

marca 2008r.w sprawie  przekazania sołectwom gminy Stąporków lokali 

świetlic wiejskich i określenia zasad   gospodarowania tymi lokalami. 

r) współfinansowania przez Gminę Stąporków opracowania PN. „Koncepcja 

rozbudowy regionalnej instalacji gospodarowania odpadami komunalnymi dla 

regionu 6” 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji      
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Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi się” 

przyjęli odczytany porządek obrad. 

Ad pkt 3. 

Radni jednogłośnie przyjęli Protokoł z XIV Sesji RM. 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

( W załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 5. 

Pan Zastępca  Burmistrza odczytał  informację o działalności międzysesyjnej. 

( W załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 6. 

W interpelacjach i zapytaniach głos zabierali radni: 

Radny Edward Mazur – zgłosił, aby w ramach oszczędności w naszej gminie 

wyłączyć lampy oświetleniowe na ul. Moniuszki i Dr.Anki ( 4 lampy świecą się w 

odległości 30-40m) Uważa, że wystarczą tam dwie lub jedna lampa. Lampy te świecą 

się do godz. 8-mej rano. Należy kwestię tą sprawdzić w innych sołectwach. 

Radny Krzysztof Chrzan – podziękował Dyr. ZDP za wykonanie rowu w 

miejscowości Gustawów oraz wzdłuż drogi dojazdowej do miejscowości Luta. 

Radny Roman Rurarczyk – prosi o ustosunkowanie się do kwestii nie wycięcia topoli 

w miejscowości Kozia Wola i nie zostały udrożnione rowy do miejscowości Smarków, 

a jest koniec roku. 

Radny Marian Domagała – zgłosił pytanie do Dyr. ZDP w kwestii drogi od Niekłania 

w Kierunku Szydłowca – jakie są co do jej modernizacji zamiary. 

Radny Alfred Naorecki – podziękował, za naprawę pogwarancyjną chodnika w 

Hucisku i prosi aby przed zimą prace te dokończyć. 

Pan Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w odpowiedzi: 

- odnośnie wycięcia topól – wystąpili o decyzję administracyjną do gminy Stąporków. 

Z chwilą wydania decyzji 7 topól zostanie usunięte. 
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- rów między Kozią Wolą a Smarkowem – odmulanie było zaczęte ale nie było 

skończone. Zostanie dokończone. 

- droga Niekłań – Szydłowiec – została zgłoszona do Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych na lata 2012 – 2014, złożony został wniosek. Wniosek 

ten po wstępnej ocenie merytorycznej został umieszczony na 13 pozycji listy 

rankingowej z adnotacją braku środków na dofinansowanie. Jest to program 

ministerialny i lista nie jest zatwierdzona przez Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji. Niemniej jednak na chwilę obecną  jeżeli nie będzie dofinansowania ze 

źródeł zewnętrznych w roku następnym nie będzie ona realizowana z tego programu. 

Natomiast po przetargach, które są do końca marca, może być taka nadzieja, że 

Wojewoda Świętokrzyski może zaproponować umieszczenie kolejnych zadań na liście 

w ramach w.wym. programu. 

- naprawa chodników w Hucisku – zostały częściowo poprawione, natomiast 

pozostały fragment z uwagi na warunki atmosferyczne zostanie poprawiony w 

miesiącach wiosennych. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron – w uzupełnieniu wypowiedzi 

Pana Dyrektora, a szczególnie odnośnie drogi Niekłań -  Szydłowiec powiedział, że 

nie byłby takim optymistą jak Pan Dyrektor, że nam Wojewoda przekaże środki które 

zostaną z przetargu. Mówi o tym, ponieważ krążą w obiegu informacje, że praktycznie 

droga ta wypadła a budżet Starostwa nie zakłada na terenie naszej gminy żadnej 

inwestycji drogowej. Dlatego pragnie powiedzieć, że jest to prowizorium i w tym 

dokumencie nie ma założonej żadnej drogi na terenie gminy. Odbył natomiast 

rozmowę ze Starostą i w budżecie naszego powiatu jeżeli droga Niekłań – Szydłowiec 

wypadnie to radni ze Stąporkowa zrobią wszystko, żeby w to miejsce w budżecie 

powiatu była zaplanowana inna droga. Nie może wskazać która, w jakim zakresie i na 

jakim odcinku będzie. Pan Starosta również skłania się do takiego rozwiązania. 

Z uwagi na to, że wzywają go inne obowiązku obrady sesji musi opuścić i dlatego w 

tej chwili złożył wszystkim obecnym, samorządowcom  i im rodzinom życzenia 

świąteczne. 
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Ad pkt 7. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś pytania do otrzymanej informacji z realizacji 

zadań inwestycyjnych za 2011r.  

Radny Edward Mazur – zwrócił się z zapytaniem, czy realizacja zadania „Rozbudowa 

centrum kulturalnego Miasta Stąporków” – rewalidacja Parku Miejskiego w Stąporkowie, 

amfiteatru, się zakończyła. W Informacji Burmistrza brak jest bowiem kwoty za jaką 

inwestycja ta została zakończona. 

Pan Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że nie powie z pamięci za jaką kwotę to zadanie 

zostało wykonane, musi zawołać Panią Naczelnik z dokumentami. 

Park i zatoka - dokumenty odbiorowe zostały już dawno podpisane. Natomiast jeśli chodzi 

o część dotyczącą muszli koncertowej, dokumenty nie zostały podpisane bo przesunęły się 

procedury odbiorowe w związku z warunkami przyłączeniowymi  z Zakładem 

Energetycznym, co nie oznacza, że prace wykończeniowe nie zostały zakończone de fakto 

już wcześniej. 

Pan Przewodniczący – zwrócił uwagę na posadzkę, która po ostatnich opadach jest zalana 

i zrobiło się lodowisko. 

Pan Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że posadzka została wykonana tak, jak projektant 

zaprojektował. Zobaczymy jak to będzie funkcjonowało. Natomiast wady ze strony 

wykonawcy jeśli będą, zostaną usuwane w okresie gwarancji. 

Ad pkt 8. 

Pan Przewodniczący spytał czy radni wyrażają zgodę na to, aby w projektach uchwał nie 

czytał preambuły prawnej gdyż radni posiadają je przed sobą. Radni wyrazili zgodę w 

głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

Ad pkt 8 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie 

na 2012r. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę Nr XV/136/2011 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  określenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie 

na 2012r. 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę Nr XV/137/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  udzielenia Parafii 

Rzymsko – Katolickiej p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu dotacji na prace 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującego się na 

terenie Gminy Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli uchwałę Nr XV/138/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  udzielenia Parafii 

Rzymsko – Katolickiej p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny w Odrowążu dotacji na 

prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującego 

się na terenie Gminy Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli uchwałę Nr XV/139/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „e” 

Pani Grażyna Niechciał Skarbnik Gminy Stąporków odczytała Uchwałę Nr 

98/2011 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 

dnia 1 grudnia 2011r. w sprawie opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2012-2018. 

Pani Skarbnik dodała, że wszystkie sugestie zawarte w uzasadnieniu do uchwały 

zostały uwzględnione i w projekcie uchwały zawarte. 

Radny Edward Mazur – zadał pytanie Pani Skarbnik : czy i skąd Pani Skarbnik 

znajdzie ( na dzień dzisiejszy jest 16 mln długu, na przyszły rok planowane jest 
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wzięcie obligacji na 3 mln.400zł.)- jak zrobi, żeby w 2018 roku wyjść na „0”. 

Uważa, że jest to nierealne. 

Pani Skarbnik – zgodnie z WPF zostały planowane do zaciągnięcia zobowiązania, 

które kończą się w 2018 roku. Na wspólnych posiedzeniach Komisji mówiła, że w 

2012, 2013r. należy się zastanowić nad realnym zwiększeniem wartości dochodów 

bieżących, a ponadto informowała, że po zakończeniu 2011 roku na koniec 

stycznia przy pierwszym próbnym sprawozdaniu jakie są zobligowani złożyć za 

2011 rok będzie wiadomy stan środków. Na chwilę obecną może powiedzieć, że na 

pewno on nie jest w takiej wartości jak został przedłożony w projekcie tej uchwały, 

gdyż jest zdecydowanie wyższy. Pani Burmistrz złoży ponownie projekt do Rady z 

ewentualną możliwością nawet w 2012 roku pokrycia deficytu budżetu i spłaty 

naszych wcześniej zaciągniętych kredytów nie zaciągając emisji obligacji. Może 

starczyć stanu wolnego środków z roku 2011 nawet na spłatę zaciągniętych 

kredytów, które musimy oddać w 2012r. w wys. 2.666 tys.zł. Należy ograniczać 

wartości wydatków bieżących i dokładnie je szacować począwszy od 2011 roku 

przy wyraźnych zapisach ustawy o finansach publicznych, gdzie wydatków 

bieżących można dokonywać tylko do wysokości osiąganych dochodów bieżących 

w planie i ewentualnie stanu wolnego środków. Należy również dokonać głębokiej 

analizy ściągalności podatków bieżących, co jest czynione. Biorąc pod uwagę taki 

aspekt, może i optymistyczny  ma nadzieję, że będzie mogła spłacić wszystko do 

roku wyznaczonego w WPF-ie. W sanie obecnym można tylko pracować nad 

możliwościami zwiększenia dochodów bieżących. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2012- 2018. 

      Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” i 2 glosami  

     „wstrzymującymi się” podjęli Uchwałę Nr XV/140/2011 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8 „f” 

 Pani Skarbnik odczytała Uchwałę Nr 97/2011 IV Składu Orzekającego RIO w 

Kielcach w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na rok 

2012. 

Pan Wiceprzewodniczący odczytał Uchwałę Składu Orzekającego RIO w Kielcach 

w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie 

uchwały budżetowej Miasta i Gminy na 2012 rok.. 

Pani Mirosława Krzystek Przewodnicząca Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego odczytała  opinię Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego w 

sprawie projektu budżetu Gminy Stąporków na 2012r. 

      Dyskusji nad projektem budżetu nie było. 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 4 głosami „przeciw” podjęli 

Uchwałę Nr XV/141/2011 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 

2012r. 

 

Ad pkt 8 „g”  

      Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXVII/157/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 listopada 2008r. w 

sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia inkasentów i 

stawek za inkaso podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XV/142/2011 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 

formularzy i deklaracji podatkowych. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XV/143/2011 w 

powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8 „i” 

Pan Przewodniczący RM Zbigniew Wiśniewski poinformował, że w porządku 

obrad w tym punkcie  jest projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Stąporków. 

Poinformował również, że do Rady wpłynęły wnioski trzech właścicieli  o 

przeznaczenie ich działek  pod zabudowę mieszkaniową, i tak: 

1. -  działki o numerze ewidencyjnym 23 w miejscowości Hucisko, 

2. -  działki o numerze ewidencyjnym 24 w miejscowości Hucisko, 

3. -  działki o numerze ewidencyjnym 21 i 22 w miejscowości Hucisko, 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”  i 4 głosami „przeciw” przy obecności 13 

radnych pozytywnie zaopiniowali wyżej wymienione wnioski. 

Projekt uchwały został przesunięty pod obrady następnej sesji celem uwzględnienia  

tych zmian w projekcie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Stąporków. 

 

Ad pkt 8 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy użyczenia nieruchomości położonej w Stąporkowie. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli 

Uchwałę Nr XV/144/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” podjęli Uchwałę Nr XV/145/2011 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „l” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Stąporków. 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XV/146/2011 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „ł” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy użyczenia lokalu użytkowego położonego w Czarnej. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XV/147/2011 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „m” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zaopiniowania zmiany planu 

ochrony dla rezerwatu przyrody „Gagaty Sołtykowskie”. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli 

Uchwałę Nr XV/148/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „n” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminy 

Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym 7 głosami „za”, 4 głosami „przeciw” i 2 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli Uchwałę Nr XV/149/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „o” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

VIII/65/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 kwietnia 2011r.    w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy  użyczenia nieruchomości położonej w Czarnej. 

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęli 

Uchwałę Nr XV/150/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „p” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

XVII/101/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 marca 2008r.w sprawie  



 12 

przekazania sołectwom gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad   

gospodarowania tymi lokalami. 

Radny Roman Rurarczyk – wystąpił z wnioskiem aby w § 1 ust 1 który otrzymuje 

brzmienie „Rada Miejska przekazuje do dysponowania poszczególnym sołectwom 

niżej wymienione zabudowane lokalami nieruchomości, z przeznaczeniem na 

zorganizowanie świetlic wiejskich: dopisać punkt 6) Kozia Wola nr ewidencyjny 

działki 536. 

Wniosek swój uzasadnił tym, że świetlica w Koziej Woli jest nowoczesna, spełnia 

warunki prowadzenia działalności z młodzieżą i dziećmi. Świetlica jest wyposażona w 

stoliki i krzesełka świetlicowe, stoły do gry w tenisa stołowego, grę piłkarzyki, szachy, 

warcaby, sprzęt nagłaśniający (pozyskany ze szkół za darmo). Ponadto wyposażona 

jest w sanitariaty – dwie ubikacje, dwie umywalki. Działka na której stoi świetlica jest 

całkowicie ogrodzona, jest na niej boisko, wiata rekreacyjna z ławostołami oraz dwie 

ubikacje zewnętrzne.Pan Z-ca Burmistrza odniósł się do wniosku radnego Rurarczyka 

– na komisji było powiedziane, że sieć świetlic wiejskich zostanie poszerzona na razie 

o 2 świetlice, w kolejnym roku najprawdopodobniej o 2 – zobaczymy jak finanse 

pozwolą. Objęcie świetlicy w Koziej Woli wiąże się z wydatkowaniem środków, 

oddaje głos Pani Skarbnik aby odpowiedziała, czy mamy źródło finansowania w roku 

2012. 

Pan Przewodniczący dodał, że chciałby również usłyszeć z czym związane są koszty z 

budżetu gminy. 

Pani Burmistrz – stwierdziła, że chyba dobrze usłyszała, że sołectwo będzie 

utrzymywało świetlicę i pokrywało koszty jej utrzymania, to jako Burmistrz nie ma 

nic do tego i nawet popiera takie inicjatywy. 

Pan Przewodniczący – powiedział, że nie prosił o złośliwość w stosunku do radnego, 

ale o konkretną odpowiedź co jest związane z finansowaniem tej świetlicy, żeby radni 

wiedzieli ile pieniędzy muszą szukać w nowym budżecie, bo w trakcie roku 

budżetowego zawsze można zrobić przesunięcia. 

Pani Skarbnik – w odpowiedzi poinformowała, że jeśli chodzi o utrzymanie takiego 

obiektu, to wiadomo, że należy opłacić energie elektryczną, za wodę, ścieki, wywóz 

nieczystości – czyli cały byt obiektu. Jeżeli obiekt będzie wymagał jakieś remontu, to 
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również koszty na które gmina będzie musiała znaleźć środki. Aktualnie w budżecie 

2012 roku nie ma zabezpieczonych takich wartości. 

Pan Przewodniczący spytał, kto do tej pory utrzymuje ten obiekt.  

Radny Roman Rurarczyk – świetlica w Koziej Woli do 2008 roku była świetlica 

typowo wiejską. W maju 2008 roku była podpisana umowa między Burmistrzem  

Wojną, a OSP na użyczenie na okres 3 lat do maja 2011 roku, a następnie przedłużona 

do końca 2011 roku. Za wszystkie media płaci gmina mimo, że wypożyczana jest 

przez straż na 18-tki, wesela, chrzciny i komunie. Nie wie czy jest tam prowadzona 

jakaś księgowość . 

Pan Sekretarz – zwrócił uwagę na to, że rzeczywiści koszty związane z utrzymaniem 

budynku płaci gmina, niemniej należy zauważyć, że jeśli będzie częściej użytkowana, 

to koszty się zwiększą. 

Wniosek radnego Rurarczyka Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie. 

Za wnioskiem głosowało 6 osób, 6 osób głosował przeciw i 1 osoba wstrzymała się od 

głosu.. 

W związku z powyższym proponowany przez radnego Rurarczyka punkt 6 nie został 

umieszczony w projekcie uchwały. 

 Radni w głosowaniu jawnym 8 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się”  

podjęli Uchwałę Nr XV/151/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8 „r” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie współfinansowania przez 

Gminę Stąporków opracowania pn. „Koncepcja rozbudowy regionalnej instalacji 

gospodarowania odpadami komunalnymi dla regionu 6” 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XV/152/2011 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

Pani Burmistrz odpowiedziała na wniosek radnego Mazura – zostało zlecone 

zweryfikowanie jak można zaoszczędzić na oświetleniu. Na początku stycznia 

będziemy wiedzieli gdzie możemy wprowadzić oszczędności. 



 14 

Ad pkt 10 

W sprawach różnych głos zabrał sołtys wsi Bień – Pan Zdzisław Chrzan. 

Poinformował, że złożył rezygnację z pełnienia funkcji sołtysa i podziękował wszystkim 

samorządowcom za współpracę. Sołtysem był 24 lata, życzył wszystkim dużo cierpliwości 

i wytrwałości. 

Pan Przewodniczący podziękował za życzenia i w imieniu radnych również podziękował 

mu za włożony wieloletni trud na pełnionej funkcji sołtysa. 

Ad pkt 12 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad sesji . 

Złożył wszystkim życzenia świąteczne oraz podziękował za kartki świąteczne które 

wpłynęły do Rady. 

Pani Burmistrz złożyła również życzenia świąteczne wszystkim sołtysom i radnym 

dziękując za współpracę. 

 

Protokołowała                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej     

Elżbieta Purska                                                                              Zbigniew Wiśniewski 

 

 

 

 

 

 

 

 


